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Abstract (en)
In the device for burning solids, in particular wood, straw, paper and the like, with a heat-insulated combustion chamber (2) with primary air supply
(46) and flue gas outlet (6), for the purpose of intensification of the combustion, a post-combustion unit (3) is connected after the combustion
chamber (2), at the flue gas outlet (6), in which unit the flue gases led off from the combustion chamber are diverted a number of times by baffle
plates (15, 24). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Vorrichtung zum Verbrennen von Feststoffen, insbesondere Holz, Stroh, Papier u.dgl., mit einem wärmeisolierten Brennkessel (2) mit
Primärluftzufuhr (46) und Rauchgasabzug (6) ist zum Zwecke der Intensivierung der Verbrennung dem Brennkessel (2) am Rauchgasabzug (6)
eine Nachverbrennungseinheit (3) nachgeschaltet, in welcher die vom Brennkessel abgeführten Rauchgase mehrfach durch Prallplatten (15, 24)
umgelenkt werden.
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